
 Memo

Van Registreren 

College van b&w Ja (nr. 123748) 

Kopie aan Aan 

 Gemeenteraad 

Datum Onderwerp 

17 september 2013 Beantwoording vragen n.a.v. raads-

voorstel 'aanpassingen schoolge-

bouw Wijnand van Arnhemweg' 

  

In deze memo treft u de beantwoording aan van de gestelde vragen, ontvangen op 16 sep-

tember jl., door de fractie Gemeentebelangen op het raadsvoorstel ‘aanpassingen schoolge-

bouw Wijnand van Arnhemweg’. 

 

1. Wat zijn de kosten voor het verwijderen van de noodlokalen van de Mariënborn-

school? 

Antwoord: 

In het IHP is voor het verwijderen van de noodlokalen een budget geraamd van € 30.000 

 

2. Wat zijn de kosten voor de afkoop van eventuele (lang)lopende verplichtingen mbt tot 

de noodlokalen van de Mariënbornschool? 

Antwoord: 

Er zijn geen langlopende verplichtingen dus er is geen sprake van afkoop. Verder wordt ver-

wezen naar de memo ‘aanvulling voorstel aanpassing Wijnand van Arnhemweg d.d. 17 sep-

tember 2013.  

 

3. Op wie zouden deze eventuele kosten drukken? 

Antwoord: 

Niet van toepassing. 

 

4. Wat zijn de opbrengsten voor de gemeente van de verhuur van de lokalen in de Mari-

enbornschool aan Koningskinderen? 

Antwoord: 

De huurprijs is € 20.000,- per jaar. 

 

5. Zijn er binnen Oosterbeek, volgens het college, mogelijkheden om de kinderopvang 

van Koningskinderen te verplaatsen naar een locatie buiten het schoolgebouw van de 

Mariënborn? 

Antwoord: 

Hier is nog geen onderzoek naar gedaan.  

 

6. Is er door het college ooit gesproken met de schooldirectie, schoolbestuur of Konings-

kinderen over het verplaatsen van de opvang naar elders opdat de leerlingen weer 

gehuisvest kunnen worden in de school in plaats van in noodlokalen? 
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Antwoord: 

Recent is er gesprek geweest tussen het schoolbestuur en Koningskinderen. Op korte termijn 

zal de gemeente ook aanschuiven bij het vervolgoverleg.  

Zoals u in de memo ‘aanvulling voorstel aanpassing Wijnand van Arnhemweg d.d. 17 sep-

tember 2013 kunt zien is er tot 2018 een grotere ruimtebehoefte op basis van de prognoses. 

Tot die tijd zal er in ieder geval een beroep gedaan moeten worden op de noodlokalen. In de 

herschikking van de (nood)lokalen wordt dan bekeken wie waar gehuisvest wordt. Dit zal 

onderwerp van gesprek zijn in het vervolgoverleg. 

 

7. Zo ja, wat was de uitkomst van deze bespreking en de onderbouwing van de uit-

komst? 

Antwoord: 

Zie antwoord bij vraag 7.  

 

8. Hoe is de verhouding tussen het aantal vaste lokalen in de Mariënbornschool en het 

aantal leerlingen. Wat zijn de prognoses op de korte en middellange termijn qua 

huisvesting? 

Antwoord: 

Hiervoor wordt verwezen naar memo ‘aanvulling voorstel aanpassing Wijnand van Arn-

hemweg d.d. ….. september 2013.  

 

9. Wat zijn de kosten voor het geschikt maken van 2 lokalen in het gebouw aan de Wij-

nand van Arnhemweg voor kinderopvang? 

Antwoord: 

Niet van toepassing. Hiervoor is namelijk geen ruimte binnen het bestaande schoolgebouw 

aan de Wijnand van Arnhemweg. 

 

10. Wat zijn de kosten op dezelfde locatie wanneer het om klaslokalen gaat? 

Antwoord: 

Binnen het krediet zoals in het raadsvoorstel wordt gevraagd dienen de aanpassingen wor-

den uitgevoerd.  

 

11. Zou er budget gevonden kunnen worden binnen het IHP voor het aanpassen van 2 

extra lokalen op de Wijnand van Arnhemweg ten behoeve van onderwijs, gelijktijdig 

met de nu voorgestelde renovatie? Graag motivatie waarom wel of niet. 

Antwoord: 

Zoals bij vraag 9 beantwoord is er geen fysieke ruimte binnen het schoolgebouw aan de Wij-

nand van Arnhemweg. Op basis van de prognoses hebben de scholen ook geen recht op uit-

breiding met nog twee lokalen, dus hiermee is in het IHP financieel geen rekening gehouden. 

Verder wordt verwezen naar de memo ‘aanvulling voorstel aanpassing Wijnand van Arn-

hemweg d.d. 17 september 2013. 

 

12. Is er budget te vinden om aanvullend op de renovatie van de Wijnand van Arnhem-

weg minimaal 2 lokalen geschikt te maken voor kinderopvang? Graag motivatie 

waarom wel of niet. 

Antwoord: 

De gemeente is niet verantwoordelijk voor het huisvesten van kinderopvang. Wel wil het 

meedenken in oplossingen. Mocht de gemeente al huisvesting willen realiseren voor kinder-
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opvang dan wordt hiervoor een kostprijsdekkende of commerciele huur gevraagd en dient er 

een contract van 10 jaar gesloten te worden.  

 

13. Welke kosten komen er in de volgende 5 jaar en 10 jaar voor het in stand houden en 

gezond maken van het binnenklimaat van de noodlokalen bij de Mariënbornschool? 

Antwoord: 

Nadat de aanpassingen aan het schoolgebouw aan de Wijnand van Arnhemweg zijn gereali-

seerd zijn er voor het PO, op basis van de huidige prognoses, nog twee noodlokalen benodigd 

tot 2018. Hierbij is uitgegaan dat de twee vaste lokalen, die nu door Koningskinderen wor-

den gebruikt beschikbaar komen voor onderwijshuisvesting.  

In de totale herschikking wordt bekeken welke noodlokalen hiervoor worden gebruikt. 

Hierbij wordt rekening gehouden met o.a. de onderhoudstaat, kwaliteit, vergunning en de 

kosten van de noodlokalen.  


